
نتائج التصويت على جدول أعمال اجتماع الجمعية العامة غير العادية لمساهمي شركة المتوسط والخليج 
(ميدغلف)للتأمين وإعادة التأمين التعاوني 

Voting Results on the Agenda Items of the Extraordinary General Assembly of the 
Shareholders of Mediterranean and Gulf Cooperative Insurance and Reinsurance Company 

(MEDGULF)



.ومناقشتهم2024-12-31فيالمنتهيالماليللعامالإدارةمجلستقريرعلىالاطلاعتم

.ومناقشتهام2024-12-31فيالمنتهيالماليالعامعنالماليةالقوائمعلىالاطلاعتم

بعدم2024-12-31فيالمنتهيالماليالعامعنالشركةحساباتمراجعيتقريرعلىالموافقة
.مناقشته

راجعة؛الملجنةتوصيةعلىبناء  المرشحينبينمنالشـركةحساباتمراجعيتعيينعلىالموافقة
العاممنوالسنوي)والرابعوالثالثالثاني)للربعالماليةالقوائموتدقيقومراجعةلفحصوذلك
:وهمأتعابهموتحديدم،2026الماليالعاممنالأولوالربعم،2025المالي

.سعوديريال(710,000)قدرهابأتعابافکيبيوشركاؤهالبساممكتب•
.سعوديريال(680,000)قدرهابأتعابقانونيونومراجعونمحاسبونوشركاؤهالخراشيمكتب•

.م2024-12-31فيالمنتهيالماليالعامعنالإدارةمجلسأعضاءذمةإبراءعلىالموافقة

الماليةالسنةعنالإدارةمجلسلأعضاءمكافأةسعوديريال(1,683,082)مبلغصرفعلىالموافقة
.م2024-12-31فيالمنتهية

فيلواردابالترخيصالعاديةالعامةالجمعيةبصلاحيةالمنتخبالإدارةمجلستفويضعلىالموافقة
موافقةتاريخمنعاملمدةوذلكالشركات،نظاممنوالعشرينالسابعةالمادةمن(1)الفقرة

فيالواردةللشروطوفقا  أسبق،أيهماالمفوضالإدارةمجلسدورةنهايةحتىأوالعامةالجمعية
.المدرجةالمساهمةبشركاتالخاصةالشركاتلنظامالتنفيذيةاللائحة

The Board of Directors' report for the fiscal year ending on 31/12/2024, has been 
reviewed and discussed. 

The  financial statements for the fiscal year ending on 31/12/2024, has been reviewed 
and discussed. 

Approval  on the auditor's report for the fiscal year that ending on 31/12/2024. 

Approval on the appointment of the External Auditors for the Company among the 
candidates based on the recommendation of the Audit Committee; This is to 
examine, review and audit the Company’s interim financial statements for the 
(second, third and fourth quarters) and the annual financial statements of the fiscal 
year 2025, and the first quarter of fiscal year 2026 and determining their fees and 
they are:

• PKF AI Bassam & Co. with fees of (710,000 ) SAR.
• AlKharashi & Co (Forvis Mazars) with fees of (680,000) SAR.

Approval on acquittance of the board members for the fiscal year ending 
31/12/2024.

Approval on the payment of SAR (1,683,082) as remuneration to the Board members 
for the fiscal year ending 31/12/2024.

Approval on authorizing the elected Board of Directors with the powers of the 
Ordinary General Assembly as stated in paragraph (1) of Article 27 of the Companies 
Law, for a period of one year from the date of the General Assembly’s approval or 
until the end of the authorized Board term, whichever comes first, in accordance with 
the conditions set forth in the Implementing Regulations of the Companies Law for 
Listed Joint Stock Companies.
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لأعضاءوالتيللاستثمار،السعوديوالبنكالشركةبينتمتالتيوالعقودالأعمالعلىالموافقة
.يهافمباشرةغيرمصلحةالروافالرحمنعبد/والأستاذالسويدانيمنيرة/الأستاذةالإدارةمجلس
ريالألف(98)بمبلغمتكبدةمطالباتسعودي،ريالآلاف4,370بمبلغتأمينوثائقعنعبارةوهي

.تفضيليةشروطأيبدونوذلكسعودي،ريال1,889بمبلغالتسويةتحتومطالباتسعودي

ابعةتشركةكابيتال،الاستثماروشركةالشركةبينتمتالتيوالعقودالأعمالعلىالموافقة
أبونيانانراك/الأستاذالإدارةمجلسلرئيسوالتي(للاستثمارالسعوديالبنك)المؤسسللمساهم

وافالر الرحمنعبد/الأستاذالإدارةمجلسوعضوالسويدانيمنيرة/الأستاذةالإدارةمجلسوعضو
أيبدونوذلكسعودي،ريالآلاف7بمبلغتأمينوثيقةعنعبارةوهيفيها،مباشرةغيرمصلحة
.تفضيليةشروط

ترونية،الإلكالمعلوماتلنقلوصيلوشركةالشركةبينتمتالتيوالعقودالأعمالعلىالموافقة
حيانسهيل/اذالأستللاستثمارالتنفيذيوللرئيسالمحمودعمر/الأستاذالتنفيذيللرئيسوالتي
اتالمعلوملنقلوصيلشركةإدارةمجلسفيميدغلفيمثلانحيثفيهامباشرةغيرمصلحة

أيبدونوذلكسعودي،ريالألف1,123بمبلغالمطالباتإدارةرسومعنعبارةوهيالإلكترونية،
.تفضيليةشروط

مجلسيسلرئوالتيالتجارية،نيانأبووشركةالشركةبينتمتالتيوالعقودالأعمالعلىالموافقة
ريالألف(1)بمبلغتأمينوثيقةعنعبارةوهيفيها،مباشرةغيرمصلحةأبونيانراكان/الأستاذالإدارة

.تفضيليةشروطأيبدونوذلكسعودي،

.المكافآتسياسةتعديلعلىالموافقة

Approval on business and contracts between the Company and The Saudi Investment 
Bank (SAIB), in which the Board Members Ms. Monirah AlSwaydani and Mr. 
Abdulrahman AlRawaf have an indirect interest. The transactions consisting of an 
insurance policy of SAR 4,370 thousand, claims incurred of SAR (98) thousand, and 
outstanding claims of SAR 1,889 thousand, that is without any preferential conditions. 

Approval on business and contracts between the Company and Alistithmar Capital, 
subsidiary of SAIB - founding shareholder, in which the Board Chairman Mr. Rakan 
Abunayyan and the Board Members Ms. Monirah AlSwaydani and Mr. Abdulrahman 
AlRawaf have an indirect interest. The transactions consisted of an insurance policy 
of SR 7 thousand, that is without any preferential conditions. 

Approval on business and contracts between the Company and Waseel Company -
an associate, in which Mr. Umar AlMahmoud, CEO and Mr. Sohail Hayyan, CIO have 
an indirect interest, as they are representing Medgulf in Waseel’s Board of Directors. 
The transactions are related to claims management fees of SAR 1,123 thousand, that 
is without any preferential conditions.

Approval on business and contracts between the Company and Abunayyan Trading 
Company, in which the Board Chairman Mr. Rakan Abunayyan has an indirect 
interest. The transactions are related to an insurance policy of SAR (1) thousand, that 
is without any preferential conditions. 

Approval on the amendment of the (Remuneration  Policy). 
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اريختمنتبدأوالتيالقادمةللدورةالمرشحينبينمنالإدارةمجلسأعضاءانتخابعلىالموافقة
التاليةالأعضاءأنتخُبوقدم،2028/5/7بتاريختنتهيحيثسنوات،(3)ومدتهام2025/5/8
:أسماؤهم

الروافالرحمنعبد/الأستاذ.1
السويدانيمنيرة/الأستاذة.2
المشعلالمجيدعبد/الأستاذ.3
الجاسرفيصل/الأستاذ.4
نيانأبوراكان/الأستاذ.5
هندريكسروبرت/الأستاذ.6
احمدبناحمد/الدكتور.7

Approval on the election of Board members from among the candidates for the 
upcoming term, which begins on 8/5/2025 and has a duration of (3) years, ending on 
7/5/2028, the following members have been elected:

1. Mr. Abdulrahman Al Rawaf
2. Ms. Monirah Al Swaydani
3. Mr. Abdulmajeed Al Meshaal
4. Mr. Faisal Al Jasser
5. Mr. Rakan Abu Nayyan
6. Mr. Robert Hendriks
7. Dr. Ahmed bin Ahmed
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